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This is an introductory course in macroeconomics. It focuses on helping students to
understand the basic principles of macroeconomics and the applications of theories in
daily life. Basically, macroeconomics examines the functioning of the economy as a
whole, and it looks at how large components of an economy operate. Thus, we will
discuss macro-relevant issues such as national income/consumption, government
expenditure, unemployment, inflation, interest rates and balance of payment and many
others. After learning these topics, you will be much better equipped to anticipate
and to deal with large system-wide changes in market conditions.

課程目標
Course Objectives

系教育目標
Dept.'s Education Objectives

1
培養結合理論與實務之會計資訊專業人才

2
培養多元視野與跨領域整合能力之會計資訊專業人才

3
培養專業能力與品德操守並重之會計資訊專業人才

系專業能力

Basic Learning Outcomes

課程目標與系專業能
力相關性
Correlation
between Course
Objectives and
Dept.’s Education
Objectives

A
兼具會計資訊理論與實務操作及專業知識，具備跨領域解決問題能力

●

B
具有良好之會計資訊理論基礎與分析能力，具備相關領域升學或就業之
知識與能力 ○



C
具備以資訊技術協助企業運作與商業管理之知識與應用能力

○

D
具有會計資訊、風險控管、電腦審計與稅務整合能力

○

E
具備超然獨立並嚴格遵守會計資訊專業倫理的道德勇氣

○

F
具備團隊合作、國際視野、創造性思考及良好的外語能力

●

圖示說明Illustration ：● 高度相關 Highly correlated ○中度相關 Moderately correlated

Course Outline
Chapter 23 Measuring a nation’s income
Chapter 24 Measuring the cost of living
Chapter 25 Production and growth
Chapter 26 Saving, investment, and financial system
Chapter 28 Unemployment
Chapter 29 The monetary system
Chapter 30 Money growth and inflation
Chapter 35 The short-run trade-off between inflation and unemployment
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